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Opredelitve naj bodo bolj jasne
Osnutkl samoupravnlh sporazumov o temeljih plana
samoupravnih interesnih skupnosti družbenih dejav-
nosti In matertalne prolzvodnfe so nastall nekollko
prezgodaj, da bi jih lahko tudi realno kvantlficirali. Po
mnenju koordinacijskega odbora za usklajevanje
družbenlh dejavnosti prl predsedstvu OK SZDL so
zaradl tega tudi ocene v osnutkih še vedno nerealne.
Predsednik odbora Noel Škerjanec je na sejl pred-
sedstva občlnske konference SZDL v Centru, kl Je
blla v četrtek, 13. Junlja, menll, da v osnutkfh nt glo-
balne usmerltve razvoja.

V osnutkih, ki so zdaj v jav-
ni razpravi v vseh občinah, še
ni jasno opredeljeno vpraša-
nje solidarnostiv Tudi investi-
cije niso jasno opreddjene in
predstavljajo še vedno le spi-
ske žejja ne pa opredelitev re-
alnih možnosti. Med drugim
ni jasno, kaj naj bo s celo-
dnevno šolo: ali naj zadržimo
sedanji obseg, ali naj ga širi-
mo ali pa morda celo ukine-
mo. Tako imenovane mejne
dejavnosti kot so zveza prya-
tefiev mladine, rdeči križ in
druge tudi niso ustrezno ob-
delane v osnutkih, saj še ved-
no ni jasno, kako jih bomo
financirali.

Goran Iskrič je v razpravi
povedal mnenje iz -krajevne
skupnosti Josip Prašnikar,
kjer menijo, da se krajani v
njih ne vidijo in da v gradivu
niso upoštevali pripomb iz
KS. Financiranje krajevnih
skupnosti še vedno ni ureje-
no. Vojka Žerovnik iz občin-
skega komiteja za družbene
dejavnosti je menila, da bi
morali poenostaviti postopek
spremiryarya prispevnih sto-
penj med letom in da ne bi
bilo potrebno za vsako, tudi
neznatno spremembo sklice-
vati skupščin. Po mnenju Iva
Bernarda je slabo obdelano
področje telesne kulture, ki ji
v naši občini za zdaj ne vidi-
mo perspektive in - vsaj kaĵ
je razvidno iz osnutkov - ka-
že celo nazadovanje. V pro-
gramih tudi ni videti nobene
^krbi za človekovo okolje.
Marko Polič je vprašal, zakaj
moramo graditi v Ljubljani

nove zdravstvene domove, če
pa vemo, da niti zdravstveni
dom v občini Center ni pov-
sem izkoriščen. Vid Štempi-
har je vprašal, kje naj bi gra-
dili predvidenih 9500 stano-
vaiy, saj bi morale biti lokaci-
je znane že sedaj. O stanova-
njih je govoril tudi Boris Tra-
unšek, ki je menil, da je tistih
96 stanovanj, ki smo jih v zad-
rgih letih zgradili v naši obči-
ni odločno premalo. Mirko

Kmet je med drugim opozoril
na že znano dejstvo, da v na-
šem mestu v bistvu sploh ni-
mamo javnih stranišč.

Predsedstvo je obravnavalo
tudi predlog občinskega sveta
zveze sindikatov glede zmaiy-
šanja števila delegatskih mest

"v zboru združenega dela ob-
činske skupščine. Predlog je
nastal v zvezi s predvidenimi

\ spremembami občinskega
statuta.

Predloga na seji niso spreje-
li, ker so ugotovili, da tak ka-
kršen je v bistvu krši ustavno
načelo, po katerem morajo bi-
ti vsi delavci ustrezno zasto-
pani v zboru združenega dela.
Ugotovili pa so, da predlog
vendarle zasluži pozomost in
zato so menili, naj bi o njem
spregovorili v javni razpravi.
Dokončno naj podajo svoje
mnerye delavci v združenem
delu. N. I.


